
Hierbij maak ik bezwaar op uw zienswijze aangaande het bejagen van hazen en konijnen. 

De onderbouwing onder dit voorstel, verbaasd mij zeer. Naar mijn mening is deze zelfs onjuist en 

eenzijdig. 

De jarenlange verzamelde cijfers van de FBE als ook de over een nog langere periode bijgehouden 

cijfers van de KNJV zijn niet meegewogen in de onderbouwing. Aangaande de hazen worden er 

aantallen genoemd die ver onder de werkelijke aantallen liggen. Als deze aantallen de waarheid 

zouden zijn zou dit in combinatie met de afschot en valwild cijfers al geleid hebben tot het uitroeien 

van het haas op dit moment. 

Tijdens de tellingen die wij al jaren lang doen zien wij juist een stijging van het aantal hazen en dit is 

al enkele jaren zo. Maar om hazen goed te monitoren moet men wel op de juiste momenten en 

gericht observeren. Bij tellingen met nachtzichtkijkers blijkt de stand 3 maal hoger te zijn dan in de 

schemer zichtbaar is. Wij hebben nog nooit tellers van SOVON in onze WBE waargenomen. Dit soort 

gegevens werpt een heel ander licht op uw onderbouwing voor dit besluit. 

 

Betreffende konijnen is het door ziekte al decennia een hevig schommelend beeld. Maar juist 

hierdoor is bejaging en beheer erg noodzakelijk. In ons jachtveld van 300 hectare is het soms 

noodzakelijk om op de ene plaats afschot te plegen om schade, ziekte, of verspreiding tegen te gaan. 

En op andere plekken is beheer niet noodzakelijk en wordt er geen afschot gepleegd. Dit is mogelijk 

door mensen die het gebied al decennia lang kennen en veel in het veld zijn om te monitoren. Achter 

een bureau is dit niet in wetten vast te leggen. 

Maar bovenal kunt u 1 reden geven waarom een jager zijn jachtveld zou willen leeg schieten. 

Een jager geniet van een divers en rijk jachtveld. Daar wordt veel tijd en energie in gestoken, en niet 

alleen voor de bejaagbare soorten maar ook voor de kieviten en patrijzen in ons veld. En na de stand 

van het wild worden er een aantal geoogst ter consumptie van het meest duurzame vlees in dit land. 

In een veld waar geen wild aanwezig is valt ook niets te oogsten.  

Als jager zijn wij ook een extra schakel tussen de boeren en de natuur. Door te overleggen over hoe 

te maaien. De velden te monitoren op jong wild en nesten. Lobbyen voor deelname aan projecten 

om de biodiversiteit te vergroten.  Door het weghalen van het jachtrecht op deze gronden zal de 

motivatie om hier aan mee te werken zeker niet toe nemen. 

Om de hazen en konijnenstand een dienst te bewijzen doet u er goed aan om vertrouwen te hebben 

in de goed opgeleide nederlandse jager. Wij hebben een door u erkende opleiding genoten waarna 

wij ook nog eens jarenlang gecoacht worden door jagers met decennia aan ervaring. Niemand loopt 

zomaar een veld in om wat te gaan schieten.  Hierdoor zijn jagers natuurbeheerders welke er alles 

aan doen om de wildstand/biodiversiteit in zijn veld op een hoog niveau te krijgen/te houden. En 

kunnen zij u cijfers uit de praktijk aanreiken, en dit mag gecontroleerd worden in het veld. Wij 

nodigen u graag uit. 

 

 

 


